
 

Aan de leden van de Gemeenteraad van Zwijndrecht 

 

Betreft: 1 oktober 2022, feestelijke ingebruikname veldverlichting bij Honkbal- en Softbalvereniging 
Zwijndrecht 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

In het kader van de verduurzaming van de sportvelden is enige tijd geleden door u als Gemeenteraad 
ingestemd met de plannen voor de plaatsing van veldverlichting op een aantal sportvelden in onze 
gemeente. Daartoe behoren ook de velden van HSV Zwijndrecht. 

In de zomermaanden heeft het Zwijndrechtse bedrijf Oostendorp de veldverlichting bij ons geplaatst. 
Het hebben van veldverlichting was een jarenlange wens van onze vereniging om ons groeiende 
ledental goed te kunnen accommoderen (mede gezien de dreiging van het stopzetten van zomertijd). 
De vreugde over het plaatsen van de veldverlichting bij ons is dus groot! Een mijlpaal in het bestaan 
van onze vereniging (opgericht in 1965). En dat willen we op 1 oktober graag laten zien, ook aan u als 
leden van de Gemeenteraad en aan onze leden, oud-leden en relaties. 

Onze vereniging heeft in het weekend van 30 september en 1-2 oktober een programma om de 
veldverlichting feestelijk in gebruik te gaan nemen. Op vrijdag 31 september hebben we een 
(spectaculaire) herensoftbalwedstrijd en een damessoftbalwedstrijd gepland en zaterdag overdag 
worden een aantal wedstrijden gespeeld met een feestelijke omlijsting. Maar, het officiële moment 
van de ingebruikname van de veldverlichting is gepland op zaterdag 1 oktober tussen 19.00 uur en 
20.00 uur. Wethouder Ronald de Meij zal dan om 19.15 uur eerst een softbalwedstrijd openen (via 
het gooien van “de eerste bal”) en daarna om 19.30 uur de honkbalwedstrijd tussen ons eerste team 
en een selectie van oud-spelers en celebrities (w.o. oud-internationals en de bondscoach van het NL-
team). 

Indien u als leden van de Gemeenteraad interesse heeft om bij deze ingebruikname aanwezig te zijn, 
dan bent u van harte welkom. U wordt dan rond 18.30 uur verwacht. Wij willen u graag onze 
dankbaarheid tonen voor deze investering in onze toch al mooie veldaccommodatie. 

Indien u van plan bent te komen, wilt u dat s.v.p. doorgeven in een reactie op deze mail, zodat wij 
weten op wie wij kunnen rekenen. 

Vriendelijke groet, 

 

Ellen van der Moezel 

Secretaris Honkbal- en softbalvereniging Zwijndrecht 



 

 

 

 




